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Smutné uvítání  

Přítel Zdych všechny pozdravil a vyzval k uctění památky přítele Vidláka minutou ticha. Jaroslav Vidlák nás 

opustil ve věku 60 let. 

Léčení 

Léčivo je objednané, ohledně zimního léčení zatím z okresu nepřišla žádná informace. Bylo by dobré všechna 

větší rozšiřování včelstev hlásit, aby se s tím dalo počítat při objednávání léčiva právě pro zimní léčení.  

Aktuální situace ve včelstvech 

Přítel Zdych i přítelkyně Belušová pohovořili o aktuální situaci ve včelstvech, jak jí vnímají u svých včel, a to 

včetně produkce a prodeje medu. Přítelkyně Belušová přidala i rady týkající se období po druhém resp. 

posledním vytáčení a zamyslela se i nad metodikou zimního léčení. 

Přijímání 

Přijímal se přítel Nožička ze včelařského kroužku. V souvislosti s důchodem se rozhodl vzít do svých rukou 

neuspokojivou opylovací situaci na své zahradě na Brandýsku, kamž si čerstvě pořídil tři oddělky od přítele 

Linharta. Na schůzi prý ještě nebyl, ale již z dosavadního průběhu schůze této mohl pochopit, do čeho jde. 

Přesto přítel Nožička setrval a proběhlo hlasování: 

Proti: 0, Zdržel se: 0 Pro: všichni přítomní. Přítel Nožička byl hladce a jednomyslně přijat. 

Brigáda v Kolči  

Preference nepřítomné přítelkyně Jirouškové převážila nerozhodný stav hlasování mezi daty 13. a 20. 6. pro 

konání brigády v muzeu v Kolči. Zvítězilo datum 20. června od 15. hod. Úklidové prostředky si zvolit dle svých 

úklidových preferencí, libůstek a obsesí a vzít s sebou. Ukončení dle počtu účastníků, ale je předpokládáno do 

19. hod. Občerstvení bude zajištěno.  

Organizace Medové pouti v Kolči 

Oblíbená akce Medová Koleč se koná hned v závěsu za brigádou - 24. června 2023. Bude zde stánek s prodejem 

medu. Místní chtějí po kladenských včelařích „vyprávěcí“ expozici a průvodcování v muzeu. Na komentované 

prohlídce budou všichni vítáni i jako hosté, stejně tak při následném postávání u stánků a vyprávění včelařských 

mouder. Každoročně je pouť větší a větší.  Večer bude tancovačka v režii přítele Linharta. Je to hlavně setkání 

lidí, které včelaření zajímá. Spíš než vlastní prodej medu je rozumnější vzít vizitku a navázat kontakt.  

Sklenice na med 

Přítel Jirák nadhodil téma nové větší sklenice 770 ml a trval na odpovědi, kdo si to vymyslel. Příběh sklenice 770 

ml je však poměrně košatý a nikoliv úplně jasný. Zdá se však, že je s výhodným koncem pro všechny: včelaři točí 

do sklenice celý kilogram medu, výrobci si zjednodušili sklenici a Svaz si zjednodušil logo. Od tématu větší 

sklenice 770 ml bylo již jen nezadržitelný krůček k oblíbenému tématu přítele předsedy, jímž je nákup sklenic. 

Přítele předsedu i letos přemohla červnová sklenicová nostalgie. Rozněžnil se při vzpomínání na různé detaily 

cest pro sklenice, hromadné nákupy, nakládání palet, zopakoval si počty sklenic na paletě apod.  

Různé 



V závěrečné části byla tématem cena medu. Přítelkyně Belušová dále nabídla včelařům zprostředkování prodeje 

oddělků, tlumočila nabídku rámků z Vceliramek.cz a nasměrovala pozornost včelařů na téma daňových úlev, jak 

je aktuálně nastíněno na portálu ČSV – www.vcelarstvi.cz. 

 

 

Zapsal přítel Jan Červený 


